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Desenvolupament de la sessió 

El president dona la benvinguda a l’Audiència Pública del Districte de Sants-Montjuïc.  

Recorda que la sessió és enregistrada i emesa en directe pel canal de YouTube de 
l’Ajuntament, i gravada a la web del Districte, de manera que tothom pot expressar prèviament 
la seva voluntat de privacitat respecte a aquest enregistrament.  

 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior, del 26 d’octubre de 2023 

El president pregunta si tenen res a comentar respecte d’aquesta acta.  

S’aprova l’acta per unanimitat.  

2. Torn obert de paraules 

El president explica que començaran amb les intervencions dels veïns i veïnes que s’han 
registrat i han emplenat el full d’intervencions. Explicita que habitualment agrupen quatre o cinc 
intervencions i, a continuació, respon la regidora, Raquel Gil. Així mateix, comenta que a 
vegades no segueix l’ordre de les intervencions perquè intenta agrupar-les per temàtiques, atès 
que d’aquesta manera la resposta és més senzilla. 

A continuació, dona la paraula, en primer lloc, a la senyora Maite Alba. 

Tot seguit, comunica que, com que en aquesta sessió hi ha moltes intervencions, si els sembla 
bé, seguiran les normes establertes per a aquesta mena de sessions: tres minuts per a les 
persones que intervenen des del públic. 

La senyora Maite Alba, en nom del Grup Gossos Rambla de Sants, abans de res, comunica 
que els han lliurat un dossier amb fotografies en què expliquen les seves peticions. A 
continuació, manifesta que les seves companyes i ella són d’un grup de tenidors de gossos 
que, des de juliol del 2022, està gestionant la millora d’aquests jardinets de Sants, que al web 
de l’Ajuntament consta aquesta zona com a espai per a gossos deslligats, zona d’ús compartit 
(ZUC), però que el problema és que in situ no hi ha cap senyal ni element informatiu que ho 
marqui com a espai per a gossos deslligats, cosa que implica un desconeixement per bona part 
del veïnat i sovint provoca malentesos amb la gent que en fa altres usos (fúting, patinets, 
bicicletes, passejar), ja que per a molts gossos una persona corrent, en bicicleta o en patinet és 
un estímul important que genera corredisses i lladrucs innecessaris. Per tot això, volen 
preguntar si tenen previst senyalitzar la zona amb l’objectiu que tot el veïnat conegui 
l’existència d’aquest espai. Remarca que no volen molestar, però tampoc volen haver de 
demanar perdó per una cosa que fan correctament.  

En tot cas, celebren que l’Ajuntament hagi decretat aquesta zona com a espai per a gossos 
deslligats (ZUC), però fan un seguit de peticions: senyalitzar l’espai pregant perquè es recullin 
les deposicions dels gossos, com també perquè la gent sense gos que menja i beu en aquest 
espai el deixi net; mantenir de manera exhaustiva els forats (els gossos necessiten fer forats, 
però aquests són perillosos sobretot per a gent gran i persones amb mobilitat reduïda); afegir 
una altra paperera a la zona alta del sorral, prop dels bancs; treure tots els teixits i canonades 
del sistema de reg, que fa molts mesos que no s’utilitzen; instal·lar una font específica per a 
gossos que substitueixi l’actual, ja que amb les fonts convencionals els gossos tenen risc 
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d’ennuegar-se i ofegar-se; col·locar una petita tanca que separi el sorral del passeig per evitar 
que els gossos puguin passar al passeig i molestin els vianants; regar el sorral amb les aigües 
freàtiques com s’està fent al passeig.  

Finalment, queda a la seva disposició per parlar del que considerin que han de parlar.  

El president agraeix l’aportació i dona la paraula al senyor Llorenç Domènech. 

El senyor Llorenç Domènech, president de les Escoles de Música d’Iniciativa Privada de 
Catalunya (EMIPAC), comunica que la seva intervenció és en relació amb l’aprovació 
provisional del projecte executiu de la creació de l’escola de música a Can Mantega. Manifesta 
que les escoles de música comparteixen plenament l’objectiu de l’Ajuntament i són els primers 
interessats a fer arribar l’educació musical a tots els ciutadans. Puntualitza que al districte de 
Sants-Montjuïc viuen unes 187.000 persones i actualment hi ha gairebé vint-i-cinc escoles de 
música de titularitat privada, que són microempreses, no són multinacionals ni grans empreses, 
i fan una tasca educativa i de servei al barri des de fa molts anys, participen i col·laboren en 
tota mena d’iniciatives culturals, socials i solidàries. Tanmateix, malauradament, el fet de ser 
privat en el món educatiu és sinònim de presumpte delinqüent, perquè diuen que tenen afany 
de lucre. Tot seguit, informa que a Sabadell, amb una població més gran que el districte de 
Sants-Montjuïc i amb un perfil de població semblant, hi ha sis escoles de música privades i a 
Terrassa, set. Per tant, constata que és evident que l’actual oferta d’ensenyament musical a 
aquest districte és molt àmplia, fins i tot sobredimensionada.  

D’altra banda, comenta que hi ha la línia de subvencions de l’Ajuntament «Tardes educatives» 
que, en la modalitat b, pot subvencionar amb fins a 700 euros l’any totes les famílies de la ciutat 
que vulguin estudiar en un centre d’educació musical de la ciutat i la seva situació econòmica 
no els ho permeti. Així mateix, assenyala que l’Administració té l’obligació de gestionar els 
recursos públics de la manera més eficient i amb més utilitat social i els recorda el primer punt 
de l’article 86 de la Llei reguladora de bases de règim local, que diu textualment: «Las 
entidades locales podrán ejercer la iniciativa pública para el desarrollo de actividades 
económicas siempre que esté garantizado el cumplimiento del objetivo de estabilidad 
presupuestaria y de sostenibilidad financiera del ejercicio y sus competencias. En el expediente 
acreditativo de la conveniencia y oportunidad de la medida habrá que justificarse que la 
iniciativa no genera riesgo para la sostenibilidad financiera del conjunto de la hacienda 
municipal […], debiendo contener un análisis del mercado relativo a la oferta y demanda 
existente, a la rentabilidad y a los posibles efectos de la actividad local sobre la concurrencia 
empresarial.» Per tot això, pregunten si s’ha fet aquesta anàlisi d’oferta i de demanda del 
mercat i, en cas que s’hagi fet, si la poden veure. A més a més, especifica que, en el cas dels 
contractes de concessió d’obres i serveis, la disposició addicional tercera de la Llei de 
contractes del sector públic, en el punt cinquè, determina que s’ha de tramitar aquesta anàlisi 
conjuntament amb l’estudi de viabilitat.  

D’altra banda, explicita algunes dades sobre les escoles municipals de música de la ciutat 
facilitades per l’Ajuntament de Barcelona: durant l’any 2020, les cinc escoles municipals de 
música van significar un dèficit per a l’Ajuntament de 2.603.391 euros, d’aquest total les dues 
escoles de gestió directa de l’Ajuntament (Eixample i Sant Andreu) suposaven 1.539.613 euros, 
uns 770.000 euros per escola, mentre que les tres escoles municipals de gestió privada (Can 
Ponsic, Nou Barris i Can Fargas) van suposar un dèficit a l’Ajuntament d’1.064.000 euros, uns 
355.000 euros per escola, un 54 % menys que les escoles municipals. Davant d’aquestes 
dades, diu que treguin ells mateixos les conclusions sobre quin pot ser el futur de la gestió de 
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les escoles de titularitat municipal, o és que es vol disfressar de cool la gestió privada 
d’aquestes escoles. 

En definitiva, per tot l’esmentat, considera que destinar l’espai esmentat a escola de música és 
un malbaratament deliberat, continuat i creixent de recursos públics. Opina que posicions 
ideològiques no poden justificar un malbaratament de recursos públics. Per tot això, demanen 
desestimar immediatament i definitivament el projecte de creació d’una escola de música a 
l’espai ubicat entre els carrers Papin i Miquel Àngel per destinar-ho a un espai que actuï com a 
focus dinamitzador de les iniciatives culturals de les entitats del districte i amb les diferents 
disciplines artístiques (arts plàstiques, disseny, art visual, música, dansa, teatre, cultura 
popular, tradicions...) de totes les entitats del districte i, per a aquesta finalitat, l’espai ha de 
disposar de la màxima polivalència possible.  

El president agraeix l’aportació i dona la paraula a la senyora Almodis Nogués Romero. 

La senyora Almodis Nogués Romero, veïna del carrer Creu Coberta, 110, informa que com a 
veïnes volen explicar una problemàtica amb les campanades, ja que tenen seriosos problemes 
no de salut, però sí per dormir, i és un tema que parlen constantment entre totes les veïnes. 
Explica que en el seu cas, que són un pis de quatre estudiants i quatre treballadores, de les 
quals dues treballen de nit i dues de matins; les que treballen de nit els és impossible dormir. 
Per això, volen saber si hi ha alguna possibilitat de modificar aquest horari o bé saber a qui 
s’han de dirigir per aconseguir-ho. Així mateix, també volen saber si almenys el cap de setmana 
hi pot haver alguna possibilitat que no sonin les campanes. Destaca que aquest és un problema 
que afecta tot el barri d’Hostafrancs. Insisteix que voldrien solucionar aquest problema o bé 
saber a qui s’han de dirigir, si han de fer una instància d’ordre públic o saber qui s’encarrega de 
distribuir aquest horari de soroll i de campanades. 

El president li agraeix l’aportació i li dona les gràcies per la concisió i la brevetat. Tot seguit, 
dona la paraula a la senyora Sílvia Fortuny. 

La senyora Sílvia Fortuny pregunta si aquest temps de tres minuts també serà per a les 
respostes o només s’aplica als intervinents, però diu que no cal que li contestin. A continuació, 
indica al senyor Serra que ve pel mateix de sempre: no està solucionat el tema del bus 52 i els 
caps de setmana no tenen ni un sol autobús a Badal, cosa de la qual el senyor Serra ja és 
coneixedor, imagina que la senyora Gil no n’és coneixedora, i subratlla que ja fa dos anys que 
arrosseguen aquest tema. Destaca que ella hi ha donat solucions, però que ningú fa res. 
Explicita que no li diguin que hi ha el metro, perquè ja ve preparada per explicar tots els 
problemes del metro. A més a més, comenta que obren els carrers a l’estiu, segons li va dir el 
senyor Serra, perquè les persones de l’Hospitalet puguin anar a la platja i puguin agafar el B-
20, però el 52 no, que és l’únic que els porta al centre de Barcelona. Explica que tot aquest 
estiu han estat amb dos cotxes per dia del bus 52, amb unes esperes desesperants. Tot seguit, 
assenyala que al B-20 pugen els turistes per la porta del darrere i no paguen, cosa que ha vist 
moltíssimes vegades, i pregunta on són els revisors o els inspectors, ella mateixa respon que 
els inspectors estan de vacances. Ara bé, manifesta que a l’hivern sí que hi passen els revisors.  

Tornant al tema del bus 52, comunica que va proposar aprofitar les parades del bus 70 i desviar 
per aquestes parades un autobús, el 52 o el que sigui, cosa que no creu que sigui tan difícil. Es 
queixa que els veïns de Badal són tractats de segona categoria i subratlla que tenen molts 
problemes, que Badal és un barri molt populós i no entén que no hi hagi autobusos els caps de 
setmana. Afegeix que un altre problema és el carreró que va del carrer Rodríguez fins a Juan 
de Sada, que els veïns estan farts perquè allà la gent hi fa de tot (drogar-se, defecar...).  
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Per acabar, declara que vindrà tantes vegades com vulguin.  

El president li dona les gràcies i dona la paraula al senyor Juan Giménez. 

El senyor Juan Giménez expressa que corrobora totalment el que ha dit la senyora Fortuny. 
Tot seguit, sobre el «tanquem carrers», que és com n’hi diuen els veïns i no pas «obrim 
carrers», pregunta quin pressupost hi ha en l’àmbit de Sants i global i quin perjudici o benefici té 
per als comerciants de Sants, perquè ha constatat que els comerços tradicionals estan tancats, 
tot i que els nous estan oberts. També pregunta què es farà amb la mobilitat de patinets i 
bicicletes que passen per la rampa que va al Mercat Nou, perquè ara no hi ha cap carril que 
delimiti per on han de passar. Detalla que seure als bancs que hi ha al davant és un perill de 
rebre cops de les bicicletes o els patinets.   

El president agraeix l’aportació i dona la paraula a la regidora per respondre aquest primer 
bloc.  

La regidora, primer de tot, agraeix a la Maite Alba la feina que han fet i el dossier i comunica 
que se’l miraran, que moltes de les coses que han presentat són molt raonables i també 
estudiaran quina part es pot assumir des del Districte, quina des d’altres àmbits de 
l’Ajuntament, i els donaran resposta a totes les peticions. Indica que, en relació amb la 
senyalística, és una mesura molt nova i que és important que estigui senyalitzada i que la gent 
ho conegui sobretot per evitar que hi hagi conflictes amb persones que no sàpiguen que 
aquesta pràctica és possible i també perquè els propietaris de gossos sàpiguen que poden 
utilitzar aquella zona. Conclou que ho estudiaran i miraran com poden anar implementant 
algunes de les propostes i els faran retorn de totes les peticions.  

Quant a la intervenció del senyor Domènech, creu que al Consell de Sants algun veí els va 
preguntar sobre aquest equipament i ja van explicar que aquest equipament no es farà en 
aquest mandat. Tot seguit, manifesta que ha plantejat molts temes i no els pot respondre tots 
per manca de temps. Ara bé, diu que el senyor Domènech ha fet esment de la capacitat que té 
l’Ajuntament de fer activitats econòmiques, i des del seu punt de vista els centres educatius no 
sempre entren en aquesta definició d’activitat econòmica. Per tant, matisa que, quan parlen de 
sostenibilitat d’aquests equipaments, no només ho fan del guany o el cost zero que pugui tenir 
el fet de tenir centres educatius, també els que tenen a veure amb els ensenyaments musicals 
o artístics, perquè entenen que hi ha una inversió de l’Administració pública per garantir 
aquests ensenyaments i que, abans de posar-los en marxa, han de tenir una sèrie d’anàlisis de 
mercat, estudis de viabilitat i de l’impacte que això té en els pressupostos. Remarca que 
l’anàlisi de la viabilitat és diferent perquè no es tracta d’un mal ús dels recursos públics, sinó 
d’una decisió per un tipus d’ensenyament per garantir el màxim accés de persones a través de 
l’opció d’una escola pública. En tot cas, manifesta que, si arriba el moment, faran aquests 
informes, tindran temps d’anar-ho parlant i de compartir-ho. Conclou que prenen nota de la 
intervenció del senyor Domènech i subratlla que en aquest moment no està previst en el Pla 
d’inversions municipals que hi hagi recursos suficients per fer cap modificació en aquell 
equipament. 

Sobre la intervenció de la senyora Nogués, de Creu Coberta, comenta que creu que també els 
havia arribat per escrit alguna pregunta més sobre el tema de les campanes. Informa que el 
campanar actualment està sonant de deu a deu, que ja s’havia fet una reducció de l’horari 
original i que no sona a la nit per garantir el descans dels veïns. A més, indica que han fet una 
comparativa i són unes campanes que tenen un horari més reduït que moltes altres campanes 
de la ciutat. En tot cas, comunica que han fet venir un tècnic perquè estudiés quins canvis es 
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poden fer i que en breu els comunicaran la resposta definitiva sobre la possibilitat d’intentar 
minimitzar l’impacte d’aquestes campanes, sense perdre un element que creuen que és 
distintiu i que existeix al barri des de fa molt de temps. Subratlla que intentaran fer compatibles 
les dues coses i, quan tinguin l’informe del tècnic, faran una proposta de solució i els la 
comunicaran. 

En relació amb la intervenció de la Sílvia Fortuny sobre el bus, comunica que prenen nota de 
les consideracions del 52 i que recuperaran la proposta que ha dit. En aquest sentit, indica que 
entén que, en el seu moment, l’anterior Govern també la va fer arribar a TMB i que si no es va 
implementar és perquè hi havia alguna raó. En tot cas, diu que en són conscients, perquè 
aquest tema també va sortir al Consell de Barri de Sants-Badal i, curiosament, part dels veïns 
defensaven aquest posicionament sobre les incomoditats que els provocava l’«obrim carrers» i 
altres veïns, una majoria, defensaven els beneficis d’aquesta opció. Puntualitza que és un tema 
d’equilibris, que no es fa perquè els comerciants guanyin més diners, tot i que el fet que hi hagi 
més moviment pot beneficiar l’activitat comercial, i és evident que una part dels comerciants 
donen suport a aquesta mesura, però també hi ha famílies, veïns, gent gran que celebren tenir 
un espai a la ciutat en el qual poder caminar sense la tensió del trànsit. Conclou que, tenint en 
compte aquests equilibris, analitzaran les diferents possibilitats amb la voluntat no que els 
comerciants guanyin, no que els veïns perdin, sinó de trobar mesures que siguin com més 
equilibrades millor. Reconeix que, pel que fa al tema del transport públic i de l’accés al públic, 
independentment que els carrers continuïn tancats al trànsit i oberts als veïns, han d’aconseguir 
treballar amb TMB perquè hi hagi millores en aquesta mobilitat dels veïns, cosa que treballaran 
els pròxims mesos i esperen trobar una solució amb el màxim consens i que permeti fer 
compatible la necessitat de mobilitat amb un espai guanyat per a la ciutadania, que molts veïns 
i veïnes reclamen i gaudeixen i que no voldrien que desaparegués.  

A continuació, assenyala que aquesta part de la resposta serveix també per respondre a la 
intervenció del senyor Giménez sobre el tancament dels carrers i dels beneficis dels 
comerciants els caps de setmana. Pel que fa al tema de la rampa del Mercat Nou i la mobilitat 
dels patinets, precisa que la mobilitat dels patinets s’ha de regular a tota la ciutat i que des de 
Mobilitat s’està treballant en una proposta d’ordenança que reguli de manera molt més clara la 
circulació dels patinets, per on poden circular i per on no, i les sancions per incompliments. 
Incideix que han de trobar un equilibri i fer compatible els patinets, que són una forma de 
mobilitat que fa uns anys no existia a la ciutat i ara en són molts, amb els vianants, cosa que és 
especialment difícil. 

El president indica que amb aquesta intervenció donarien per contestada la primera ronda de 
cinc intervencions i anuncia que passen al segon bloc d’intervencions. Tot seguit, dona la 
paraula al senyor Josep Plaza Barril. 

El senyor Josep Plaza Barril, abans de res, agraeix que coses que va suggerir s’hagin 
encaminat molt bé.  

En primer lloc, exposa que hi ha una parada d’autobús en què s’ha plantat un arbre justament 
en el lloc en què està senyalat perquè la gent cega o amb discapacitat puguin pujar la rampa. 
Per tant, lamenta que s’haurà de moure l’arbre o la parada. 

En segon lloc, demana que li ampliïn informació sobre la residència de la plaça de Bonet i 
Muixí. Comenta que aquest edifici, quan es va fer, no era previst per a residència, sinó un lloc 
per a gent gran del barri que ja no podia viure a casa seva, però automàticament va passar a 
ser residència. Assenyala que ara es volen fer obres i que s’ha repartit la gent per Barcelona, 
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amb els problemes que això comporta per als familiars. A tall d’exemple, explica el cas d’una 
persona que vivia al carrer Burgos i ara està reubicada a Montbau. Palesa que hi ha més casos 
com aquest. Remarca que segurament es faran unes obres considerables, que duraran força 
temps, i que s’ha tret gent del barri que potser ja no hi podrà tornar. Sobre això, expressa que 
no sap quins criteris s’han tingut en compte, però potser podrien haver estudiat amb més cura 
algun cas de persones que s’han recol·locat massa lluny de la seva família. 

En tercer lloc, indica que va demanar que es modifiqués un senyal d’entrada al carrer Finlàndia, 
que marcava dotze metres, però un camió de set metres no podia girar ni tampoc les 
furgonetes de repartiment, que generalment fan sis metres. Comunica que ara al senyal han 
posat nou metres, però igualment les furgonetes han de fer diverses maniobres per girar. Vol 
saber quin criteri s’ha estudiat per marcar nou metres, vol suposar que s’ha fet un estudi dels 
girs. A tall d’exemple, explica que els escombriaires són els primers que no poden girar i que el 
que fan és anar de recules per agafar els contenidors. Informa que hi ha senyals de mesures 
més petites. 

En quart lloc, explica que, quan es va posar el primer senyal, va demanar que també se’n 
posés un al carrer Fernández Duró, que és un carrer que va a parar al carrer Finlàndia, però no 
es va fer, i que ara s’ha canviat el senyal del carrer Finlàndia i el carrer Fernández Duró 
segueix sense senyal, cosa que fa que els camions i les furgonetes agafin aquest carrer i 
després no puguin girar, hagin de pujar a la vorera, s’enduguin alguna pilona... Qualifica això de 
petits detalls de funcionari, com també el tema de l’arbre a la parada d’autobús.  

En cinquè lloc, vol parlar d’un tema per a l’any que ve per evitar que es repeteixin els errors. 
Exposa que es fa una fireta molt maca a la rambla de Sants, però no es té en compte que tots 
els veïns que venen de Jocs Florals, Sagunt, Finlàndia, d’Olzinelles..., que van cap al mercat, 
es troben que on hi ha els contenidors, que no s’han de moure els contenidors, queda un espai 
molt reduït, cosa que dificulta la mobilitat, sobretot si es va amb el carretó d’anar a comprar o 
amb cadira de rodes. Assenyala que a l’última paradeta el passeig és molt ample i que només 
que moguessin la paradeta un metre més endavant, sense tocar els contenidors, ja estaria 
solucionat aquest problema. Remarca que això també és una cosa de funcionari, no de partits. 

Finalment, com que s’ha parlat dels gossos, comenta que la regidora ha dit que fa poc que s’ha 
implantat aquesta norma dels gossos, però que una guàrdia urbana fa un mes ja va multar un 
senyor gran perquè anava amb un gosset sense lligar i gairebé se l’endú a comissaria. 

El president agraeix l’aportació i dona la paraula a la senyora Concepció Pérez. 

La senyora Concepció Pérez Solera, en nom de l’Associació de Veïns d’Hostafrancs, comenta 
que vol recordar tota una sèrie de temes que tenen pendents i que el veïnat vol solucionar.  

En primer lloc, assenyala que és urgent el tema del carrer 26 de Gener, que no cal que els digui 
res més, només que s’ha de pressupostar i fer el que calgui per arreglar aquell carrer. A més, 
indica que un altre problema d’aquest carrer és l’arranjament final de la plaça de la Vidriera, 
que hi ha hagut un focus d’insectes i de rates, que sembla que s’està intentant arreglar. Precisa 
que l’Ajuntament ha de fer pressió perquè ja se sap qui són els propietaris d’un local que no 
està ben tancat, que li han dit que l’han desinsectat, però caldria tancar-lo bé i fer el 
clavegueram del voltant per solucionar el tema de les rates i els insectes.  

En segon lloc, indica que el carril bici de la Gran Via és també un tema urgent. 
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En tercer lloc, comenta que tenen un problema d’arbrat que s’ha assecat. Detalla que la 
setmana passada van demanar diversos cops al 900 226 que vinguessin a netejar herbes al 
carrer Rector Triadó, perquè les fulles que cauen fan unes làmines que fan patinar. Per tant, diu 
que demanin que s’esporguin per posar fi a aquest tema. Indica que aquest mateix problema 
passa amb arbrats d’altres places i del carrer Tarragona. També demana que es revisin 
branques, perquè hi ha branques que poden perillar per la sequera. Recorda que fa anys ja va 
caure arbrat a causa del fort vent. 

En quart lloc, manifesta que ja els ha tocat a Hostafrancs les societats opaques que compren 
edificis i desnonen gent. Apunta que ja sap que els han fet arribar temes d’aquests, de 
desnonaments i de recol·locació, i els demana que s’activin les inspeccions en aquest tema i 
que s’investigui, perquè ja ha passat que han fet obres per rehabilitar i han fet mal als pisos 
habitats.  

En cinquè lloc, un tema de transport públic i d’autobusos. Expressa el seu acord amb la 
intervenció de la senyora que ha parlat del 52, perquè els caps de setmana aquell sector queda 
desatès. Puntualitza que la seva demanda és perquè l’Hospital Clínic té dues seus, una a Plató 
i una altra a Maternitat, per a diverses especialitats, i necessiten un transport que combini 
millor. Subratlla que això ho han parlat amb l’Hospital Clínic. Diu que s’haurien de posar d’acord 
amb TMB. A més, opina que els caps de setmana no pot ser que els busos tinguin freqüències 
de vint i vint-i-cinc minuts.  

Per acabar, comunica que al carrer Mallorca hi ha una obra pública i una obra privada, les 
quals produeixen molta brutícia. Palesa que han parlat amb tothom, però convindria també que 
de tant en tant es fes una inspecció sobretot en l’obra privada, perquè és una UTE de cinc 
empreses. Detalla que l’obra pública és entre els carrers Tarragona i Rector Triadó, que són les 
obres del SAIER, amb els quals parla directament i normalment li fan cas. 

(Aplaudiments.) 

El president agraeix la intervenció i dona la paraula a la senyora Beatriz Amigó. 

La senyora Beatriz Amigó, en nom de la Comunitat de Veïns de Gran Via, 306, cantonada 
amb el carrer Sant Germà, requereix que prestin atenció al nou carril bici. Creu que ells estan 
en un punt negre en relació amb la resta de la Gran Via, perquè des que es va obrir aquest nou 
carril bici és terrorífic, tant per als veïns com per als vianants i les terrasses, sobretot pel tema 
de la seguretat. Apunta que els embussos són brutals. Entén que això s’ha de quedar així, que 
cal ser sostenibles, però cal pensar també en les altres persones que viuen allà.  

D’altra banda, comenta que al Ple de la setmana passada el Govern va dir que hi havia d’haver 
modificacions, però fa palès que la seva comunitat de veïns està en aquest punt àlgid, que a 
vegades hi ha fins a sis o vuit autobusos parats davant de l’edifici impedint el pas a les 
persones amb cotxets o carretons d’anar a comprar, o persones amb mobilitat reduïda. Afirma 
que això és un perill, com també els usuaris del carril bici (patinets i bicis). Afegeix que al costat 
del pàrquing de l’edifici hi ha dos contenidors a mà esquerra que impedeixen la visibilitat i els 
suplica que els treguin, perquè a més els patinets i les bicicletes no fan cap cas del semàfor. 
Remarca que és una qüestió de seguretat. Comenta que, a mà dreta, hi ha una terrassa que no 
entén com algú hi pot seure, perquè si un autobús no fa el cediu el pas es pot endur tota la 
terrassa per davant. 



 

 

 

 

Districte de Sants-Montjuïc 

 
En resum, els veïns pensen que si els autobusos anessin pel carril central de la Gran Via, com 
en el costat d’enfront, i accedissin pel carrer Mèxic, intentant que els semàfors..., s’evitarien els 
embussos i sobretot els accidents. 

El president agraeix la intervenció i dona la paraula al senyor Marc Pina Artigas. 

El senyor Marc Pina Artigas, membre de la CUP i del Casal Independentista Jaume Compte, 
indica que, com bé sap el senyor president, dilluns els van demanar que la Bordeta passés a la 
zona 1 del PEUAT per frenar l’augment del turisme. Comenta que el president els va explicar 
que s’estava treballant a la Generalitat amb la llei del Congrés i que es volia portar una 
proposta a Europa, però assenyala que ahir va sortir una notícia en què es deia que hi havia 
alcaldes del partit del president i d’altres partits que no acabaven de veure la regulació que el 
Govern volia fer i, al mateix temps, avui veuen que s’ha aigualit una mica el decret del Govern 
que volia regular el tema dels lloguers turístics, que a més és una llei a tramitar que fins al març 
no estarà aprovada. Afegeix que avui mateix Arrels ha publicat que hi ha un 12 % més de gent 
dormint al carrer. En tot cas, veuen una contradicció entre el que els diuen i altres coses 
d’altres estaments. Per tant, pregunta en què queda això. Afirma que com a CUP ho tenen clar, 
els habitatges són per viure-hi, no són per a turistes. Per això, tornen a demanar que posin tot 
el districte a la zona 1 del PEUAT, i diu que no volen promeses ni cants de sirena. 

El president agraeix la intervenció i dona la paraula al senyor Àlex Abellán. 

El senyor Àlex Abellán, membre de la CUP Sants-Montjuïc, formula una pregunta sobre la 
inseguretat de saber si es podrà continuar vivint al barri o al districte per raons com, per 
exemple, que la propietat no vulgui renovar els contractes de lloguer amb l’objectiu de guanyar 
més diners, mitjançant lloguers que poden ser de temporada o turístics. Comenta que l’altre dia 
a BTV sortia la notícia que l’any va començar amb 114 casos d’espera per a pisos 
d’emergència i que s’han enfilat fins als 123 el mes de juny. Constata que Sants-Montjuïc és el 
tercer districte en casos d’espera de pis d’emergència de tot Barcelona. Per això, pregunten 
què pretén fer l’Ajuntament, què pretén l’Ajuntament que facin les persones que estan 
desnonades sense alternativa residencial. Exposa que la realitat és que aquests reallotjaments 
d’emergència per a persones pensionistes o amb menors a càrrec poden durar setmanes o pot 
ser que siguin a l’altra punta de la ciutat. A més, comenta que, entre totes les veïnes, 
l’Ajuntament paga a empreses com BCDTravel, Snow Travel o Washington Consulting fins a 
76.000 euros al dia, que equival a 27,6 milions d’euros l’any, xifres del 2022, a canvi que es 
puguin fer efectius aquests reallotjaments. En canvi, es licita el servei de la unitat 
antidesnonaments per només 5 milions d’euros cada dos anys, una unitat que no pot garantir 
que es compleixi la llei que obliga els grans tenidors a oferir un lloguer social a les persones 
desnonades.  

Per tot el que s’ha exposat, pregunta què pensa fer l’Ajuntament davant l’incompliment de la 
Llei 24/2015 per part dels grans tenidors, si creu l’Ajuntament que està fent tot el possible per 
revertir aquesta situació d’emergència d’habitatge. Explicita que un bon exemple d’això és el 
cas del carrer dels Jocs Florals, 69, propietat d’uns grans tenidors que han deixat deteriorar 
l’edifici a propòsit i que han comunicat que no renovaran contractes. Vol saber què farà 
l’Ajuntament en aquest cas. Manifesta que tenen sort de les companyes del Grup d’Habitatge 
de Sants, del Sindicat de Barri del Poble-sec i de les persones que se sumen a les 
convocatòries per defensar una vida digna, perquè la seguretat no és més policia ni més 
punitivisme; seguretat és pa, treball, sostre i papers per a tothom. 

Per acabar, diu que esperen la resposta a totes aquestes preguntes. 
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El president agraeix la intervenció i dona la paraula al senyor Eduard Parera. 

El senyor Eduard Parera, en nom del Bicicleta Club de Catalunya - BACC, vol fer dos precs 
com a entitat i un tercer a títol individual. Explica que el primer prec és sobre el carril bici de la 
Gran Via, que ja ho han parlat diverses vegades, però segueixen considerant que s’ha executat 
de manera errònia i que els usuaris d’aquest carril bici no poden esperar sis mesos fins que 
s’acabi de millorar aquesta infraestructura. Per tant, demanen que el Districte i el Departament 
de Mobilitat de l’Ajuntament rectifiquin els errors comesos, que no s’haurien d’haver comès, 
perquè totes aquestes planificacions tenen un treball previ. A més a més, indica que se 
segueixen patint ocupacions de vehicles al carril bici, quan el 21 de març de 2022 la DGT va fer 
una nova llei en què es considera greu l’estacionament en aquest carril bici. És per això que 
demanen que l’Ajuntament, la Guàrdia Urbana i Mobilitat facin complir la normativa per no 
posar en perill les persones usuàries. 

Així mateix, comenta que la gerent d’aquest Districte, Àfrica Cardona, va fer unes declaracions 
a Ràdio 3 Sants manifestant que els estudis diuen que els carrers 30 és la millor velocitat per a 
la gestió del trànsit rodat i la bicicleta, i des del BACC consideren que la pintura no és 
infraestructura, que els ciclistes necessiten carrils bici segregats per no patir l’assetjament dels 
vehicles. Demanen que els carrils bici siguin segregats i no comparteixen els carrers 30. 
Explicita que, si se’n fan, la Guàrdia Urbana ha de vetllar per la seguretat dels ciclistes.  

D’altra banda, sobre el carril bici associat al projecte Barça de l’avinguda Miramar, assenyala 
que han tingut quatre dates diferents per a la construcció: el mes d’agost, l’octubre, el 
novembre... Vol saber què ha passat, què i qui està impedint que s’executi aquest carril bici. 
Des del BACC no entenen per què no s’ha fet i creuen que la muntanya de Montjuïc és el 
pulmó verd de la ciutat i, per tant, demanen que es faci. 

Per acabar, referent als fets del diumenge, expressa que no pot tornar a haver-hi la 
Papanoelada Motera a Barcelona, ja que és un despropòsit de contaminació acústica i de l’aire. 
Informa que ha demanat per escrit que se li facilitin unes dades que les voldria rebre al seu 
correu personal. 

El president agraeix la intervenció i dona la paraula a la regidora. 

La regidora, primer de tot, agraeix al Josep Plaza la detallada feina que fa de seguiment de 
l’estat del barri i els agraïments que ha fet al principi per algunes de les coses que els havia 
proposat a la darrera Audiència. En relació amb el que ha comentat del gir i el canvi a nou 
metres, assenyala que, seguint precisament els seus comentaris i propostes a l’anterior 
Audiència, s’ha comunicat a Mobilitat i la Taula Tècnica de Mobilitat conjuntament amb la 
Guàrdia Urbana han pres aquesta decisió de modificar-ho a nou metres, d’acord amb criteris 
tècnics. Per tant, consideren que aquests criteris són correctes, perquè ja s’ha fet la revisió 
prèvia seguint les indicacions del senyor Plaza.  

El senyor Plaza interromp la intervenció de la regidora.  

La regidora expressa que ella ha escoltat la intervenció del senyor Plaza i li demana que no 
intervingui enmig de la seva explicació. Insisteix que l’explicació és la que ha donat. Detalla que 
no tots els guàrdies urbans formen part de la Taula de Mobilitat, que hi són els que tenen 
aquella responsabilitat.  

Sobre el tema de les multes dels gossos, indica que la normativa ja recollia que els gossos no 
podien anar sense lligar per la ciutat. Subratlla que el que s’ha fet ara és fer unes zones 
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exclusives perquè puguin anar els gossos sense lligar i, per això, ara s’està fent una campanya 
informativa.  

En relació amb la residència de la plaça de Bonet i Muixí, comunica que, efectivament, s’està 
fent una obra d’envergadura i que, com pot comprendre, la gent gran no pot viure en un espai 
en obres. Informa que Serveis Socials han fet una feina molt curosa d’intentar buscar les millors 
solucions i de reubicar temporalment les persones que estaven en aquest centre a altres 
centres de la ciutat, i que des del Districte s’està fent seguiment d’aquests casos, aquesta 
mateixa setmana tenen una reunió. Admet que la millor solució per a aquelles persones era 
quedar-se on estaven, però la incompatibilitat amb la remodelació és evident. Remarca que és 
evident que aquests equipaments s’han d’anar remodelant, s’hi han de fer millores i un 
manteniment correcte, que sempre s’intenta fer de la millor manera i en coordinació amb 
Serveis Socials. 

D’altra banda, sobre alguns comentaris que s’han fet sobre els funcionaris, assenyala que els 
funcionaris són persones que fan la seva feina de forma magistral i en molts casos molt 
correctament. Admet que és veritat que hi ha vegades que una persona fa un disseny, una altra 
l’executa, una empresa externa que fa l’obra, i això pot provocar disfuncions, que, quan es 
detecten, es corregeixen. En aquest sentit, comunica que corregiran l’encaminament per a 
persones cegues que ha esmentat que està mal fet. Remarca que no ha de pensar que els 
funcionaris són uns éssers estranys, són persones amb un afany i amb una voluntat de servei 
públic encomiable, tot i que, evidentment, són humans i poden cometre errors.  

Quant al tema de les paradetes, manifesta que es miraran les fotos que els ha passat. En tot 
cas, observa que a les fotos es pot veure que hi ha dues persones passant a la vegada sense 
problemes per aquell espai i que una fins i tot porta un caminador. Assenyala que en prenen 
nota i que miraran si hi ha alguna possibilitat de fer aquell espai més ampli. Subratlla que tot és 
millorable i que li agraeixen les aportacions que els fa.  

En relació amb la intervenció de la senyora Conxita Pérez, que ha tocat molts temes, comenta 
que estan tractant molts d’aquests temes amb l’associació de veïns i que ella ja sap que no 
poden donar-hi una resposta ara i, per tant, entenen que la seva intervenció és com un 
recordatori per assegurar-se que no se n’obliden. En aquest sentit, expressa que pot estar 
tranquil·la perquè no s’obliden i que, de fet, sobre el carrer 26 de Gener ja està previst en 
aquest mandat que sigui un carrer dels que s’arregli i ja s’estan fent intervencions pel tema dels 
insectes i les rates, tot i que el focus és en un local privat. 

Quant al tema del carril bici, en resposta a altres intervencions que també hi han fet referència, 
com ara la Conxita i la Beatriz, comunica que van prendre nota del que els deien els veïns al 
darrer Consell de Barri i dels problemes de sortida de l’aparcament i ho han passat a Mobilitat i 
Neteja i esperen tenir una resposta que arribarà abans de sis mesos. Comenta que creu que 
l’Eduard diu això dels sis mesos perquè al darrer Ple es va aprovar una proposta en què es 
deia «en un màxim de sis mesos», que és una fórmula habitual, tot i que esperen tenir la 
resposta abans. Remarca que han fet arribar a Mobilitat totes les qüestions que els han 
transmès tant les entitats, com el Bicicleta Club de Catalunya i altres, com els veïns del carrer 
Sant Germà, i són conscients que hi ha millores a fer en aquest carril bici i s’estan intentant fer 
al més ràpid possible, però a la vegada amb la calma suficient per fer una intervenció 
d’urgència que realment solucioni els problemes. 

Tornant a la intervenció de la senyora Pérez, diu que prenen nota del que ha dit de Rector 
Triadó i de l’arbrat, que s’informaran del calendari previst per esporgar aquest arbrat i passaran 
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nota per a la neteja, com també prenen nota del tema d’aquestes societats que ha comentat i 
del tema del transport cap a l’Hospital Clínic i de les freqüències dels autobusos. Comunica que 
aquest dilluns han tancat el cicle de consells de barri i explica que han volgut esperar a fer tot 
aquest cicle per recollir totes les preocupacions, dubtes, queixes que hi ha en temes de 
transport per tenir una reunió amb TMB, que ja l’han demanada, per tractar tots aquests 
problemes associats a la mobilitat en transport públic i intentar establir un calendari amb TMB. 

Pel que fa a les obres del carrer Mallorca, s’alegren que, com diu la senyora Pérez, les de la 
part pública li facin cas i solucionin les molèsties. En tot cas, comunica que miraran de veure 
què passa amb aquesta obra i en faran seguiment. 

En resposta a les intervencions dels senyors Pina i Abellán, sobre el dret a l’habitatge, entén 
que, a part de les peticions que han fet, que les respondrà, per a la seva força política és un 
tema d’interès de mandat, i per això els interpel·len i exposen el seu posicionament polític, cosa 
que és legítima. Creu que estan d’acord en la importància que té el dret i l’accés a l’habitatge. 
Comenta que l’Àlex ho lligava a l’augment a la ciutat dels sensellar. Opina que el sensellarisme 
respon a moltes realitats i no sempre té a veure amb un problema només d’accés a l’habitatge, 
en molts casos hi ha qüestions socials, que es treballen juntament amb Serveis Socials, també 
qüestions que tenen a veure amb dependències i malalties mentals, com també estan detectant 
que en alguns casos el sensellarisme té a veure amb gent que ni tan sols viu normalment a 
Barcelona, sinó que són persones que viatgen i un temps estan aquí i un temps estan en un 
altre lloc. Explica que Barcelona ha fet un esforç en el tema del sensellarisme com cap altra 
ciutat del voltant, ni administració, tot i que ara sembla que altres administracions s’hi sumen, 
cosa que celebren, s’han creat més places d’alberg, més equipaments per tractar aquest tema 
des d’aquesta visió multifactorial. Per això, creu que no sempre va lligat causa-efecte amb el 
tema de l’habitatge. 

Sobre el tema de la renovació dels contractes de lloguer, comenta que l’Ajuntament el que fa 
és, a part de la feina que es fa de mediació amb les oficines d’habitatge de l’Ajuntament, crear 
més habitatge, atès que pensen que és la manera d’ajudar a regular els preus, i apostar per 
canvis normatius que ajudin que aquestes solucions siguin definitives. Tanmateix, assenyala 
que l’Ajuntament no és competent en matèria d’habitatge, tot i que és evident que els 
incumbeix, per això estan prenent mesures i estan cedint solars a la Generalitat perquè es 
pugui construir habitatge, també a les cooperatives, i s’han renovat acords perquè es faci 
habitatge cooperatiu a diferents llocs de la ciutat, també estan treballant perquè la gent tingui 
un accés a l’habitatge al més aviat possible, però saben que és un tema greu i que es necessita 
una visió de suma de totes les administracions. 

Quant a la pregunta concreta del decret que s’ha aprovat avui, informa que aquest decret el 
que fa és reconèixer que a Catalunya hi ha diferents realitats. Afirma que a Barcelona tenen 
molt clar que l’habitatge ha de tenir un element social bàsic, que la ciutat té molta tensió, que 
necessiten que hi hagi habitatge d’emergència i també habitatge assequible, habitatge de tots 
els tipus per donar resposta a les diferents necessitats dels veïns, que és molt important que es 
doni solució a l’emergència, però no només, perquè si només donen solució a l’emergència, 
estan fent que altres veïns no puguin optar a un habitatge assequible, per això han de tenir 
aquesta mirada transversal. Constata que Barcelona ho farà i que aquest decret els ho 
permetrà fer i regular els habitatges d’ús turístics. També entenen que hi poden haver altres 
poblacions de Catalunya amb una realitat diferent i que, per tant, vulguin fer una regulació 
diferent.  
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Pel que fa al comentari sobre diferents partides, palesa que és difícil, quan s’agafen només 
dades esbiaixades, respondre en què s’han gastat aquests diners. Apunta que, si volen fer una 
consulta en concret, els poden explicar en cadascun dels contractes a què s’han destinat els 
diners.  

En relació amb la intervenció del senyor Parera sobre el carril bici de Montjuïc, informa que la 
decisió ha estat aturar les obres fins que s’acabi la temporada del Barça, perquè consideren 
que qualsevol intervenció extra en relació amb la mobilitat s’ha de fer un cop no hi hagi el 
moviment que té ara mateix la muntanya a causa del Barça. Comunica que segurament al maig 
les obres es posaran en marxa. 

Quant a la informació que ha demanat per escrit, indica que la contestaran i la hi enviaran. 

El president agraeix la intervenció i dona la paraula al senyor Manuel Álvarez. Informa que, si 
hi ha cap veí que no s’hi hagi inscrit i vulgui intervenir, s’hi pot inscriure ara.  

El senyor Manuel Álvarez de Lasarte exposa que és veí de la rambla Badal, 94-96, dins d’una 
illa singular, en què s’han entregat 9.809 m2 per a vials, que l’Ajuntament només n’ha inscrit 
6.207, per tant, queden 3.609 en uns llimbs sense propietat, ja que l’Ajuntament diu que no té 
títol de propietat i els veïns tampoc, però ho consideren espai privat d’ús públic des de fa 
cinquanta anys, i la realització del projecte va durar deu anys, en els quals es van fer moltes 
entregues, molts expedients i moltes variables. Informa que l’objectiu de la seva intervenció 
d’avui és portar-los una relació de tots els documents, el document que consideren que és 
equivocat, tots els certificats, entregues, etcètera, atès que dilluns ja li van dir que d’aquí a un 
mes o abans tindran una reunió i potser als tècnics tota aquesta documentació els pot ser útil. 
Remarca que els certificats ja els tenen perquè els ha anat aportant durant els darrers sis anys.  

Tot seguit, explica que aquest espai és un espai públic, una plaça, que és el lloc on més 
socialitzen els ciutadans, i lamenta que estigui en estat d’abandó. Precisa que fan que la 
mantinguin els veïns, i els veïns es consideren de segona categoria o marginats perquè l’espai 
no és seu, però l’han de mantenir. 

D’altra banda, manifesta que en aquells edificis, com que no s’hi intervé, hi ha bastants baixos 
que es converteixen en habitatges particulars. Informa que han denunciat l’obra, que ha vingut 
la Guàrdia Urbana, però que ha passat un any i allò continua funcionant, la façana continua 
modificada i no veuen cap actuació.  

A l’espera de la reunió promesa, desitja que aquests papers els siguin d’utilitat. 

El president agraeix la intervenció i dona la paraula al senyor Josep Beltran. 

El senyor Josep Beltran i Llaveria, en nom dels veïns del carrer Burgos, exposa que a 
l’anterior Audiència Pública ja es va sol·licitar informació d’uns habitatges que estan ocupats al 
carrer Burgos, números 26, 26b, 42, i van demanar que responguessin per escrit, però no han 
rebut cap informació respecte a això. Volen saber com està aquesta situació, perquè, a més 
que s’està degradant el districte i el barri, allà es fa tràfic d’estupefaents, com bé saben perquè 
constantment hi van els Mossos d’Esquadra. Admet que és veritat que més amunt, on estava la 
drogueria, ja van desallotjar l’habitatge, però diu que, entre cometes, aquelles persones eren 
els que menys problemàtica portaven al barri, perquè l’únic que feien era recollir ferralla. 
Observa que això ja ve de l’anterior Govern. Comenta que aquell sòl ja és municipal i demanen 
que es pugui tirar endavant l’edificació, tot i que ja sap que això és costós. Li agradaria tenir 
informació sobre això el primer trimestre del 2024. Recalca que el que més els preocupa és el 
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desallotjament d’aquestes persones que estan fent mal ús i realment no ocupen els habitatges 
per necessitat social, que també, i són gent conflictiva.  

Per acabar, els desitja bones festes a tothom. 

El president agraeix la intervenció i dona la paraula a la regidora.  

La regidora li dona les gràcies de nou al senyor Manuel Álvarez per portar-los aquest 
document en què està la posició que ell defensa des de fa temps. Constata que aquests sis 
anys de negociacions és evident que són anys en què hi ha hagut discrepància de criteris 
respecte al que el senyor Álvarez defensa i el que els equips municipals entenen que és la 
realitat jurídica d’aquell espai. En tot cas, tal com ja li van dir dilluns, faran una reunió per 
parlar-ne tranquil·lament, alhora que estudien la situació jurídica d’aquests baixos que ha 
comentat. 

Quant a la intervenció del senyor Josep Beltran, diu que ella mateixa ja li va fer una primera 
resposta a l’Audiència Pública anterior i també posteriorment el senyor Beltran va tenir una 
reunió amb la gerent per parlar d’aquest tema. Entén que, en aquests temes, els tempos 
administratius poden semblar molt llargs als veïns, però que s’està parlant amb Guàrdia 
Urbana, amb Serveis Socials per alguna de les situacions que hi ha en aquell entorn, i que 
intentaran arribar a una solució a curt termini, però intentant fer les coses de manera que 
s’assegurin que la intervenció que es dugui a terme sigui la més justa. 

En tot cas, manifesta que hi ha informació, quan parlen d’ocupacions i de persones, que no 
poden compartir obertament. Remarca que s’hi està treballant tant amb Guàrdia Urbana com 
amb Serveis Socials.  

La gerent diu al senyor Beltran que té raó i li demana disculpes, perquè ell va trucar el mateix 
dia per dir que no podia venir, però que van atendre veïns seus que van comentar que venien 
en representació del senyor Beltran per no cancel·lar la reunió programada.  

La regidora desitja bones festes i una bona entrada d’any a tothom. 

El president els dona moltes gràcies a tots, assenyala que ha estat una Audiència Pública amb 
moltes intervencions, amb molt bon to per part de tots i totes, i els agraeix la seva participació. 
Finalment, els desitja bones festes.  

Aixeca la sessió a les 19.31 hores. 


